



Hay River Health & Social Services Authority | Administration des services de santé et des services sociaux de Hay River  
37911 MacKenzie Highway | 37911, route MacKenzie  
Hay River, NT X0E 0R6

November 1, 2019

The Hay River Health and Social Services Authority continues to experience a limited number of Physicians and Nurse Practitioners in the community. During this time, we are committed to provide the community with regular updates.

For the week of Monday, November 4<sup>th</sup> – Friday, November 8<sup>th</sup>, the Medical Clinic will be closed.

If your situation is urgent, please proceed to the emergency department at the Hay River Regional Health Centre.

We would like to thank you for your patience and understanding.

Erin Griffiths  
Chief Executive Officer  
Hay River Health and Social Services Authority

---

1er novembre 2019

L'Administration des services de santé et des services sociaux de Hay River continue à manquer de médecins et d'infirmiers praticiens dans la collectivité. Nous nous sommes engagés à vous informer régulièrement de l'évolution de cette situation.

La clinique sera fermée du lundi 4 novembre au vendredi 8 novembre.

En cas d'urgence, veuillez vous rendre au Service des urgences du Centre de santé régional de Hay River.

Nous vous remercions de votre patience et de votre compréhension.

Erin Griffiths  
Directrice générale  
Administration des services de santé et des services sociaux de Hay River